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Voorzitter: Mevr. Poepjes 

Secretaris: Dhr. 

Vastgestelde agenda: 

Welkom. 

Vaststellen agenda en mededelingen. 

Voorstellen nieuwe leden/aanwezigen. 

Vaststellen verslag vorige vergadering. 

Stand van zaken aan de hand van bestuurlijke update. 

Thema leefbaarheid rond mogelijk locatie mestvergisting. 

PAW (aanvraag Opsterland in het kader van Proeftuinen Aardgasvrij ministerie) wel/niet 
en 

hoe dan verder? Welke rol voor de verschillende stackholders in de toekomst? 

Lobby rond 
groengas , 

landelijk 
, 
SDE 

, 
sectoraal 

en 
regionaal. 8. 

Rondvraag. 9. 

10. Sluiting 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

Verslag: 

2. Geen mededelingen. 

3. Korte intro 

4. Opmerkingen/aanvullingen 
op 

het verslag 
van 

23 april: 

Terugkoppeling Liander/Tennet: zal worden meegenomen in het kwartaal overleg. 

Wijnjewoude op de agenda van het ambtelijk overleg met Liander. 

Subsidie aanvraag niet in PS 
, maar 

in GS. Is overigens wel goed verlopen. • 

5. Opmerkingen/aanvulling 
op 

de stand 
van 

zaken: 

Groen 
gas: Met 

moet 
nog een 

vervolg krijgen. 

Besparen(coaches): Opsterlandse coaches waren 
niet aangehaakt bij provinciale sessie 

van 

ste 

• 

• 
en beide LTO is contact geweest , maar 

• 

de 29 in verband met een 
training 

op dezelfde avond. De coaches gaan wel mee doen in 

het provinciale 
programma , 

ook bespaarcoach/coördinator 

aangelijnd blijven van ontwikkelingen/ervaringen 
van 

WEN. 

brengt Energy Chalenges 
voor groep 

8 
van 

de scholen 
nog naar voren. 

6. Thema leefbaarheid: 

schetst kort de situatie en het resultaat van het onderzoek van Arcadis. Verkeer blijft een 

heikel punt ook omdat alternatieven 
weer 

nieuwe problemen opleveren. De acceptatie 
van 

de 

resultaten blijft de vraag. Gemeente zit 
een werkgroep voor rond het vervolg van de leefbaarheid. 

Anko Postma: 
op 

verzoek 
van 

de Raad zijn 
er 

concrete afspraken gemaakt 
voor 

vervolg. 

. 
Provincie wil kort 



Aantijgingen 
en dreigementen kunnen/mogen we 

niet accepteren. Anko gaat in overleggen met de 

burgemeester van Opsterland , hoe we hiermee omgaan. (actie: Anko) We hebben niet de illusie dat 

we alle bezwaren van tafel vegen. Extra aandacht in het overleg van de gemeente. heeft 

persoonlijke gesprekken. Voor alsnog 
gaan we 

niet het formele 
proces 

in (vergunningsaanvraag). 

Bestuurlijk opschalen met het goede gesprek met betrokkene wordt de route. 

7. PAW: 

: Uitslag van de PAW wordt verschoven van 
8 oktober naar 

22 oktober. 

Sietske 
e. a. 

hebben gesproken met Chris Kuijpers DG bij ministerie BZK 
, 
onder andere gesproken 

over de 3 
aanvragen 

vanuit Fryslân. Proeftuin Garyp is 
een goed voorbeeld van een bottom-up 

initiatief welke goed resultaat boekt. De heer Kuijers is onder de indruk van 
Friese aanpak. Provincie 

maakt kort 
en 

bondig overzicht wat er 
gebeurd in de provincie (Actie 

: Kernkwaliteit van 
WEN initiatief is ook het groen gas onderdeel. 

Rob Jonkman: Heeft het 
nog 

zin 
om 

deze 3 projecten onder de aandacht 
van 

de Kamer te brengen? 

Kort lobby moment voor de PAW aanvragen. (Actie Siets 

). 

). 

8. Groen 
gas: 

De Staten motie is opgepakt in het licht van de landelijke routekaart groen gas , de New Energy 

Coalition is verzocht om dit uit te werken op het niveau van de 3 noordelijke provincies. Op de 

volgende vergadering voortgang op de agenda (Actie ). 

Groen 
gas 

pamflet: Het gaat in eerste instantie niet 
om 

geld 
, 
daar is ook 

nog 
wel 

een 
probleem 

, maar 

het gaat in eerste instantie 
om de houding met betrekking tot monomestvergisting. De potentie 

van 

monomestvergisting is uitermate groot. De SDE categorie is laatste stap om het probleem rond de 

business case te kunnen oplossingen. 

In het brede debat groeit de belangstelling voor monomestverwerking , omdat ook op 

mest gebied veranderingen op stapel staan. Met name bij de intensieve veehouderij. Dat laatste 

speelt niet in Wijnjewoude maar kan mogelijk helpen. In de toekomst , bij een nieuw kabinet , 

verwachten 
we 

positieve ontwikkelingen. 

Wat vindt er plaats in Fryslân rond groen gas ontwikkelingen? Dit beschrijven in 
een flyer-achtige 

setting. (actie ) 

Intern overleggen binnen de provincie rond de ontwikkelingen van groen gas en monomest- 

vergisting. Hoe kan de provincie samen met LTO en anderen op lobby route? Presenteren op de 

volgende klankbordgroep. (actie Sietske ) 

: 
Er heerst nog veel onduidelijkheid rond monomestvergisting. Duidelijkheid scheppen 

rond de monomestvergister 
, 
kan WEN helpen. De waarde creatie is veel breder dan alleen de 

gas 

opbrengst. Wat is 
een 

monomestvergister 
nu echt? Onderzoeken en een slimme marketing strategie 

uitwerken rond het goede verhaal 
van 

de monomestvergisting. (Actie Anko). 

P10 (grootste plattelandse gemeenten , 
22 gemeentes maken onderdeel uit 

van dit overleg) heeft 

een werkgroep agrarisch opgericht , gericht op de ontwikkeling van alternatieven voor boeren en 

platteland. De P10 ook betrekken in de 
groen 

gas/monomestvergistingslobby (actie Anko ) 

Rondvraag: 

• LTO doet ook mee in de lobby. 

ontwikkeling. 

betrekken in de flyer/promotie 

: 

Dank 
en 

betrokkenheid bij WEN! 

Als PAW niet doorgaat 
, 
dan WEN toekomst in 2021? Mogelijk agendapunt 

voor 
volgende 

overleg (actie 

• 

• 

) 


